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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2014/15:397 Förbättrat underhåll av våra vägar vintertid

Det framförs ofta krav om bättre skötsel av våra vägar vintertid. Yrkestrafiken i 
landet, som måste fungera i alla vädertyper, har det mycket svårt när 
underhållet på våra vägar vintertid är bristfälligt.

Åkerierna har både tider att passa med sina laster men också att ta hänsyn till 
sina kör- och vilotider, vilket gör att kraftiga förseningar kostar pengar i både 
försenade transporter för företagen men också för åkeriföretagen, som då inte 
hinner med de transporter som är inplanerade. Detta är en stor ekonomisk fråga 
för såväl företag som åkerier, men det är också en mycket allvarlig 
trafiksäkerhetsfråga om våra vägar har bristande underhåll vintertid. 

 

Vad avser statsrådet Anna Johansson att göra för att förbättra underhållet av 
våra vägar vintertid? 

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2015-04-09
Besvaras senast
2015-04-15 kl. 12.00


